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Referat skolebestyrelsen 

 

Onsdag d. 25/9- 2024 kl. 19.00 

Afbud:  Charlie, Katja, Klaus  

Uden afbud: - 

Til stede:  Dennis, Tine, Tanja, Mette, Jakob, Mariann, Janni, Jette, Stine, Odin, Ella 

Referat:  Stine Gajda 

Punkter til eventuelt:   
 Personalets dag 5.10. 
 Ugebrev 
 Princip for fastansættelse af pæd. Personale. 
   
Nyt fra elevrådet (5 min): 

Velkommen til Ella (formand) og Odin (næstformand) 
 
Der har været et enkelt møde i elevrådet, hvor der var valg.  
Det blev desuden besluttet at investere i t-shirts. 
 
Ella og Ella-Marie deltog i fælleselevrådets møde. 

  
Sidste nyt (10 min): 
 Tag, vinduer, bom og air-master. 

Der opsættes bomme i begge ender af bygningen, så det bliver vanskeligere at køre 
knallert omkring bygningen. 

 Det undersøges om air-master ved udskiftning kan skifte til modeller med køling. 
 Der skiftes ikke vinduer – der er ingen gevinst. 
 Taget repareres. 
  
 Fællesskabsstrategien – hos os er der fokus på Fair-start i forhold til strategien 
 

Der er søgt 80.000 kr. fra morgensangspuljen. Til klaver, lydanlæg, markering i 
gulvet o.lign.. 

 
JM har været til møde på Rørbæk Stadion vedr. toiletter og redskabsrum. Der skal på 
stadion være bevægelsespark. Stadion kan stadig bruges til idrætstimerne.  
Toiletterne og redskabsrummene kan stadig bruges. 
Martin Lohse inviteres til et info-møde – og der sættes gennem medierne fokus på 
projektet. 
 
Der er afviklet frugtfestival – det gik godt. Der ligger et filmklip på medieklubbens 
hjemmeside 
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Bag-for-en-sag – støtter børnetelefonen. Afvikles d. 10.10. 2024. 

  
Økonomi (5 min):  
 Det ser meget fornuftigt ud. Vi forventer fortsat et mindre overskud.  
 Overskuddet kan bl.a. begrundes i et mindre behov for central visitering. 
 
 Overskuddet forventes bl.a. at blive investeret i ny møbler. 
 
 En del af vores arv går til indkøb af cykler til mellemtrinet. Det kan understøtte alle  
 elevers deltagelse i cykelture. Lige nu cykles der i idrætstimerne. 
 
 Der spørges til tankerne om cykler/muligheder til de elever, der ikke kan cykle. 
   
Princip Kost (10 min): 
  Vedlagt indkaldelsen. 
  

Ændringer: 
Skolen anbefaler en madpakke, der består af groft, grønt og vand i drikkedunken – 
efter de gældende kostråd. 
Det giver energi til en god skoledag. 
 
SFO tilbyder morgenmad. 
Når boden er åben, fungerer den kun som alternativ til madpakken. 
 
Godkendes på næste møde. 

 
Princip Trivselsråd (10 min): 
  Fra sidste gang: Revurdering og justering af princip, vedlægges 

Ændres så det ikke er noget vi har pr. def., men er noget vi ønsker at have. Det er op 
 de enkelte årgange om det skal oprettes. 

Princippet bør forsimples og forenkles og beskrive, hvad det er, skolebestyrelsen 
ønsker at trivselsrådet skal arbejde med. 
 
Et udvalg fra bestyrelse udarbejder et udkast til en kommende beskrivelse. 
Tine laver første udkast og deler med de øvrige medlemmer på one-drive. 
 
Udskydes til næste møde. 

 
Princip Fødselsdagspolitik (10 min): 
  Vedlagt indkaldelsen 
  Navnet ændres – forældrerepræsentanterne kommer med et bud på et nyt udkast. 
  
Værdier (10 min):  

Tidsplan:  I den kommende måned gennemføres fase 1. – her deltager 1 fra ledelsen, 1 
fra bestyrelsen og 1 medarbejderrepræsentant. 
 



  

 
        

                                                                                           
SKOLEBESTYRELSEN                                            

 

 
Der foreslås en 3-deling af arbejdet med værdierne. 
 

 Medarbejderne skal arbejde med det på det kommende personalemøde. 
 
 Hvad er formålet med værdierne. 
 

Der skal være et værdisæt, for at kunne udarbejde værdiregelsættet i forhold til 
”cirkulæret om god ro og orden”. 

  
 Skal lægge grundlaget for den kultur, der er på skolen. 
 
 Det er vigtigt, at eleverne arbejder med værdierne. De skal vide, hvad det betyder.  
 
 Pejlemærker. 
  
Skolefoto (10 min):  
 En drøftelse af leverandør  
  
 Der ønskes en lokal leverandør. Der er ikke genbestilt med nuværende leverandør. 
 
 Skolen har ikke penge i klemme og derfor ingen interesse i fotograferingen. 
 
 Vi indsamler referencer og reklamer til næste møde. 
 
Transport af UC elever (15 min): 
  Bestyrelsen har rettet henvendelse til Nymand og forvaltningen. Der er indkommet  
  svar fra forvaltningen hvor det fastslås at det er et anliggende mellem Nymand,  
  skolen og forældrene. Anbefalingen er at alle skaber præcise data for 
  uregelmæssigheder. Et møde mellem Nymand og skolen er foreslået. 
 

Særkørsel koster 18.000 kr/mdr. 
 
Vi indsamler lige nu data i forhold til ankomst og udfordringer undervejs. 
 
Det er en forudsætning at eleverne er klar ved afhentning både på skolen og hjemme. 
 
Opfordringen fra bestyrelsen til forældrene er, at de henvender sig til ledelsen ved 
uregelmæssigheder. 
 
Forældrene kan også henvende sig direkte til Nymand. 
 

Forældrehenvendelse omkring Lucia (15 min) 
  Skolens afvikling af Lucia har givent anledning til henvendelse – på andre børns egne. 
  Hvordan kan vi undgå følelsen af eksklusion? 
 
 SFO står for Lucia.  
 Kristendomsundervisningen lægger med en fag-dag op til forløbet. 
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Arrangementerne ligger om eftermiddagen, hvilket er begrundelsen for, at det ligger i 
SFO. 
 
Er udfordringen økonomisk begrundet, kan der søges om økonomisk friplads eller 
måske tilskud i arven. Dennis informerer de forældre, der har henvendt sig. 
 
Ledelsen har selv fået en henvendelse og forholder sig til den. 
 

Fair-Start struktur (10 min) 
  Uddannelsesdage undrer medlemmer da vi generelt både beder om elevfremmøde,  
 og spørger til fremmøde på de to uddannelsesdage.  
  Det var skolernes ønske at dagene kunne afholdes i uge 32, før skolestart, men dette  
  var ikke muligt. Da det er anderledes dage, var skolens hensigt at forbedre alle på
 de anderledes dage.  
 

Der er måske lærere, der har spurgt forældrene og børnene om de kom de 
pågældende dage. 

  
 Der har ikke været koordinering mellem Ellekilde og Sakskøbing.  
 

Det har været hensigten at spare eleverne for frustrationer og udfordrende 
situationer. Skoledagene var ikke aflyst, og der var personale til at dække 
undervisningen begge dage. 
   

Status på samarbejde med Sakskøbing skole (10 min): 
  Der er afholdt fælles PLC møde 
   
  Kommende fællesmøde. 
 
 Ideer til emner: 

  Opfølgning fravær eller SSP 
  Konflikthåndtering 
  Fair Start 
  Kørsel af UC-børn 
 
 Der lægges en plan for fællesmødet 

Husk præsentation og tilfældig placering 
    
E.v.t.: 

Ros til ugebrev 
 Personalets dag – lørdag d. 5.10.: 
 Hvad gør bestyrelsen – markerer det d. 7.10. 
 Frugt/slik/Chokolade  
 Tine skriver en hilsen – ledelsen koordinerer med DLF og handler. 
 
 Fødselsdagsgave   
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 Elevrådet og BR sættes på sagen. 
 
 Princip om fastansættelse af personale 

Der kommer en mindre ændring i princippet - grundet overenskomsten. 
 
 
Personsager (uden elever): 
 Kommende ændringer – orientering. 
 
 

 
Datoer:  Torsdag 24. oktober 

 Mandag 4. november – med Sakskøbing på Ellekildeskolen 
 Tirsdag 26. november 
 Onsdag 11. december 
 Torsdag 23. januar 
 Tirsdag 25. februar 
 Onsdag 26. marts 
 Mandag 7. april – med Sakskøbing på Sakskøbing 
 Tirsdag 13. maj 

 Torsdag 12. juni  
 

Repræsentanter til klasserne (15 min) 
0. årgang: Klaus, Charly  (forældremøde tirsdag d. 27.8. kl. 17.00) 
1. årgang:  Tine   (forældremøde torsdag d. 29.8. kl 17.00) 
2. årgang:  Mette, Charly  (forældremøde mandag d. 26.8. kl. 16.30) 
3. årgang:  Dennis   (forældremøde tirsdag d. 10.9. kl 17.00) 
4. årgang:  Tine, Mette   (forældremøde tirsdag d. 27.8. kl 16.30) 
5. årgang: Tine   (forældremøde torsdag d. 22.8. kl 17.00) 
6. årgang: Dennis   (forældremøde torsdag d. 22.8. kl 17.00) 
Basen:  Katja   (forældremøde torsdag d. 5.9. kl 17.00) 
UC:   Katja, Tanja   (forældremøde er afholdt) 
Elevrådet:  Stine  
 


